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Tmovska vas • Za zaprtimi vrati 0 nesoglasjih 

v torek izredna seja 
Potem ko so trnovski svetniki s tremi glasovi za in sti
rimi proti, med njimi so bili celo trije iz vrst Zupanove 
SLS, nepricakovano zavrnili predlagani proraeun za 
leto 2019, ker se niso striryali z nekaterimi investidja
mi,je Zupan Alojz Benko v torek sklical izredno sejo, ki 
jo je zaprl za javnost. 

Da bi 5 svetniki za zaprtimi vrati razcistili nejasnosti, se pogovorili 0 

nesoglasjih in odlocili" kako naprej. Strinjali so se, da obcina potrebuje 
proracun, ne pa zacasriega financiranja, in sprejeli sklep, da predlaga
ni proracun z nekaj dopolnitvami potrdijo na naslednji izredni seji, ki 
bo prihodnji torek. 

Do takrat bo obcinska uprava nekoliko prilagodila predlagani pro
racun, in sicer na postavkah za investicije. Med njimi je prenova Si
moniceve domacije, ki bo potekala v dveh fazah. Obcina bo za svoje 
potrebe odkupila Kimovo hiSo zraven cerkve, sredstva za odkup bodo 
prerazporejena znotraj proracuna, saj so se svetniki strinjali, da se ne 
bodo dodatno zadolzevali. Zupan Benko je bil po seji zadovoljen: 
»Priznam, da imam se vedno mesane obcutke 0 tern, kaj se je pravza
pray zgodilo. Ni mi namrec povsem jasno, zakaj so si nekateri svetniki 
veckrat premislili glede enih in istih stvari, na primer glede prenove 
pokopalisca, Simoniceve domacije in odkupa Kimove hise. Enkrat so 
'riamrec nekaj predlagali, potem so bili proti, in to na vsaki seji druga
ee, tako da na koncu res nisem vec vedel, kdo je za kaj in kdo je proti 
cemu. Ne vern, morda je slo Ie za slabo komunikacijo. Kakorkoli, vsi 
smo stopili korak nazaj, upam, da bo dogovorjeno veljalo in da bomo 
v torek Ie sprejeli proraeun, ki je nujen za normal no delovanje obcine.« 

Nocemo biti neaktivno volilno telo 
Andrej Amuga (SDS) zapletov s sprejemanjem tmovskega prora

euna ni zelel komentirati, dejal je Ie, da so spome tocke resili in da bo 
sel proracun skozi. Franc Tasner (SLS): »Proracun bomo sprejeli, ce bo 
pripravljen z zahtevanimi dopolnitvami. Mislim, da smo se dogovorili, 
se vedno smo se. To je moj 21. proracun, veliko je bilo narejenega v 
tern casu, imamo kaj pokazati. Jasno pa je tudi, da moramo'dobiti od
govore na vprasanja in pripombe, ce jih imamo.« 

Drago Puksic (SLS) je povedal, da je svetnike razburila informaci
ja, ki je prisla v javnost, ees da so bili proti dvigu place za podzupana 
Alojza Fekonjo. »To ne ddi,'saj smo celo predlagali, da se mu zvisa, 
kot smobili za dvig nasih sejnin, da so se pribliiale sejninam v drugih 
obcinah.« 

Tudi Andreja Krajnc (SLS) meni, da jim je na torkovi izredni seji uspe-
10 zbliiati stalisca: »Pogovorili smo se, sprejetje proracuna ni ogroze
no, saj bodo nase dopolnitve gotovo upostevane. Kar se mene tice, je 
proracun odkljukan. Vedno pa sta dYe plati zgodbe, nikoli ni najbolje 
za vse. Nic ni narobe, ce se kdaj iskre kresejo, da si Ijudje povedo, kaj 
mislijo in kaj jih moti. Dobro je, da ne zaspimo in postanemo neko ne
aktivno volilno telo, ki sarno kima in dviguje roke, je pa seveda pri tern 
pomembno, da ohranimo razum in delujemo v interesu obcanov in 
razvoja obcine.« 
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Spodnje Podravje • Solski center Ptuj nujno potrebuje 634.000 evrov 

Dijakje lahko"vreden" do 12.190 € 
znesek, lei ga sc Ptuj potrebuje, da lahko letoSnje leto normalno posluje, je 634.000 evrov. Gre za zahte 
za dofinanaranje, lei je za kar 149.421 evrov viSji od lanskoletnega. Razlogov za to je vee, glavni pa so n 
redovanja javnih usluzvencev, manj dijakov in naCin finanaranja po glavi dijaka, lei pa ni najbolj pravi( 

Tako kot vecina javnih zavodov 
se tudi Solski center Ptuj srecuje 5 

teiavami pri poslovanju. VI ada, ki 
je podpisala sporazum s sindikati, 
ni pray dobro premislila financnih 
posledic. Tezave, nastale zaradi 
tega, zdaj v zavodih resujejo vsak 
po svoje. 5 prvim janua~em 2019 

so bila izvedena ptva napredova
nja, septembra bodo za en plaeni 
razred napredovali se razredniki, 
novembra pa sledijo se zadnja 
letosnja napredovanja. Kot pravi 
Oton Mlakar, direktor SOlskega 
centra Ptuj, napredovanja na le
tni ravni letos skupaj zahtevajo 
245.000 evrov. Ceprav so bile letos 
cene solskih programov korigirane 
oz. zviSane, je za pozitivno poslo
vanje nekaterih zavodov to se ved
no premalo. Tudi zaradi manjsega 
vpisa, kot je to primer na Ptuju. V 
povprecju Solski center Ptuj. na 
vseh Stirih srednjih solah prejme 
med 30400 in 3.500 evrov po dija
ku letno. Nekaj vee, okrog 5.000 

evrov, je znesek, ki ga zasluiijo z 
dijaki, vpisanimi v programe za nii
je poklicno izobrazevanje. 

Ministrstvo bi lahko 
zagotovilo dodatni 
denar tudi za deficitame 
programe 

Vse navedeno so razlogi, da bi 
na koncu letosnjega leta po izra
eunih ptujskemu Solskemu centru 
ob sedanjem sistemu financiranja 
zmanjkalo 634.000 evrov. Zato so 
zaprosili za dofinanciranje. 

54 dijakov manj v tekoeem sol
skem letu kot leto poprej, kadro
vska struktura, bolj izkusen in visa
ko usposobljen kader z nazivi (kar 
pomeni visje place) in napredova
nja so nekateri izmed argumentov, 
ki so jih navedli v vlogi, naslovljeni 
na pristojno ministrstvo. "Problem 
resujemo enako kot lani, s prosnjo 

f 

sc Ptuj prejme okrog 3.500 evrov na dijaka letno. Na nekatmh drugih Solah so te Stevilke tudi do trikrat vi 

za dofinanciranje. Ministrstvo ima 
moznost solam, ki izvajajo defi
citame programe, se dodatno fi
nancno pomagati. Upamo tudi na 
to. Kolikor mi je znano, imajo tudi 
na samem ministrstvu za izobraie
vanje, znanost in sport pornisleke 
glede sedanjega sistema financira
nja po glavi dijaka. Veliko sol ima 
namrec problem in vsako je treba 
individualno obravnavati," pravi 
Mlakar, ki je preprican, da jim bo 
driava priskoCila na pomoe. 

Septembra novi 
programi, upajo 
na zadostno stevilo 
vpisanih dijakov 

Zadovoljno izpostavlja, da jim je 
ministrstvo na nekaterih podrocjih 
ze prisluhnilo. Septembra zacnejo 
z vajeniStvom za program klepar
-krovec in novim programom me
talurg, zagotovili pa so si tudi do- ' 
daten oddelek za vpis v program 
ekonomskega tehnika. 

Izobrazevali bodo tudi za 
potrebe Magne 

Mlakar izpostavlja, da je pray 
pri zagotavljanju novega progra-

rna metalurg pomembno vlogo 
odigralo sodelovanje 5 podjetji in 
organizacijami v lokalnem okolju. 
Program so si namree zagotovili 
5 pomocjo podjetja Talum, Stajer
ske gospodarske zbomice in Ob
mocne obrtne zbomice Maribor. 
Zraven dobrega sodelovanja z vee 
podjetji so minuli teden dogovorili 

se eno. Povezali so se z Mag' 
je ocenila, da bi lahkobil pra1 

jski Solski center njihov pOI 
ben strateski partner. 

V prvi fazi bodo potrebov; 
tokaroseriste in licarje. Na Sol 
centru Ptuj si od tega sodelo 
veliko obetajo. 

DienanaKl 

NaPtuju ni 
najboge plaCa1 
programov 

NaCin financiranja na glavo dij 
Foto:.CG -- (sistem MOfAS) nekaterim sola 
Direktor SC Ptuj Oton Mlakar . ustreza, medtem ko drugim P01 

velike tezave. Nekateri programi so namrec bistveno boUe ovre 
kot drugi. Zanimivo: cena programa na dijaka letos za klasieno 
gimnazijo znaSa 3.397 evrov, primerUiv je tudi znesek za ekonoJ 
tehnika, tehnika mehatronike, strojnega tehnika ... V pcwpreCjt 
center Ptuj za programe, ki jih izvaja, prejme med 3.400 in 3.501 
nadijaka. 

Bistveno viSji pa so zneski na vpisanega dijaka na gimnazijal 
izvajajo glasbeno izDbraievanje; na primer za programe petje G 

letno po dijaku nameni 11.682 evrov letno, program jazz - zaba 
glasba -12.004 evrov, balet - 9.911 evrov ... 

Markovci • Novi most na jezu prestal tehnieni pregled desetletja bi nato zaeeli obn 
HE Formin." 

Se kakSen mesec do odprtja 
Dravske elektrarne Maribor (DEM) so od pozne jeseni 2017 do konca leta 2018 na jezu v 
Markovdh gradile nov most. 
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Januarja letos so na upravno 
enoto Ptuj podali vlogo za izvedbo 
tehnicnega pregleda. Izvedli so ga 
v torek, 19. marca. Po besedah di
rekto~a DEM Andreja Tumpeja je 
bil uspesen. Uporabno dovoljenje 
prieakujejo v roku meseca dni, nato 
bodo novozgrajeni most predali 
namenu. "Po pridobitvi uporabne
ga dovoljenja bo objekt predan v 
uporabo koncesiona~u javnih poti 
v obeini. Most se bo predvidoma 
odprl za promet do konca meseca 
aprila. Po termins.kem planu grad
nje je bilo odprtje sicer predvideno 
v mesecu maju. Promet cez novi 
most bo urejen izmenicno eno-

livnih polj oziroma zapornic na mar
kovskem jezu. "Zacetek prenove 
pretoenih polj je nacrtovan letos. 
Prenavljali bomo po enD pretoeno 
polje na leto. V sredini prihodnjega 

Po nekoliko slabsem poslc 
letu 2017, razlog za to so bil 
menske razmere (susa), je bi 
hidrologija za proizvodnjo el, 
ne energije vee kot ugodna 
se lahko druzba pohvali 5 

najvisjo proizvodnjo elektl 
zadnjem desetletju. "Pro: 
smo dobrih 2.900 GWh ele~ 
energije in ustvarili eisti p 
ni izid v visini dobrih 8,5 rr 
evrov." 
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